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Protokoll ftirt vid styrelsesammanträde i Förbundet fiir Ekoparken 98 06 17.

Närvarande: Richard Murray, Anne Murray, Birgitta Bergquist, Henrik WaldenstrÖm, Claes
Trygger, Ole Settergren, Nils Ahlström, Mats Gullberg, Peter Schantz.
Anmält ftirhinder: Arne Mart6ng, Maria Karlsson.

l. Mötets öppnande
Ordforande Richard Murray öppnade mötet.

2. Dagordningen
Dagordningen fastställde s.

3. Föregående protokoll
Protokollet från 980 5 06 fastställdes.

4. Ekonomi
Mats Gullberg redovisade det ekonomiskaläget for tiden 980501 till oeh med dagens
datum.

5. Verksamhetsplanering 1998
Richard uppmanade alla att på nytt gå igenom rubr. plan och tånka efter vad man vill
ftirbättra och utveckla inom det egna ansvarsom.rådet. Rubrikerna bor kompletteras med
vad den ansvarige vill åstadkomma. Det ar fritt att ageramen bör gåirna ske i samråd med
AU. Den som har huvudansvaret bör samla upp vad som skall göras under resp område'
Var och en uppmanas ttinka igenom vad som är områdets starka och svaga punkter, ta
fram mål( relaterade till FFE:s övergripande mål) samt åtgärdsprogram.

Under ovanstående punkt beslöts att Mats och Arne anordnar två ordforandekonferenser
Innehåll, datum,fl.ffi. diskuteras på nästa möte.

6. Efter Fysikcentrum.
Mycket fä kommentarer i pressen efter regeringsrättens utslag och svårt att å in repliker
vilket bl:a leder till att FFE uppfattas som motståndare till att huset överhuvudtaget blir
til I

Claes ansåg det är angeläget fä igång en diskussion om hur dyrt huset kommer att bli for
användarna. Huset kan betraktas som ett spekulationsbygge av Skanska och skulle lika
gärna kunna ligga vid någon infart. Universitetet kan troligen inte ha råd att hyra in sig i
byggnaden.
En central fråga for FFE är om vi kan vinna något trots att vi forlorat. En annan viktig
fråga iir hur vi kan skapa forståelse for begreppet historiskt landskap.

Henrik ansåg att problemet Fysikcentrum kan delas in i två viktiga delar: a) Fasaden som
syns alldeles for mycket. Den frågan bör drivas med kraft b) Förhindra Fysikcentrum nr 2.

Peters uppfattning är att den politiska arenan är mycket viktig. Han önskar nu viss
betänketid innan han fattar beslut om eventuell vidare kamp.

Principbeslut: FFE är berett att arbeta med en eventuell vidare kampanj samt att stÖdja
med pengar.
Personresurser for det vidare arbetet: Nils Ahlström, Henrik WaldenstrÖm, Ole Settergren,
Claes Trygger.

L

L\

t





8. Remissvar

Remiss ang Bergshamraledens buller ligger hos Henrik för svar
9. Övriga frågor

Infor kommunalvalet bör FFE ställa frågor till partierna hur de vill ageru for att skydda
Ekoparken. Henrik skissar på frågor

10. Mötet avslutades av ordföranden. Nästa möte: 18/8 kI.18.00

ppolokollet:
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